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PROTOKÓŁ  Nr 4/11 
KOMISJI  REWIZYJNEJ 

z dnia 01 czerwca  2011 roku 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Tuszewicki Eugeniusz, Przewodniczący Komisji 
2. Radziwił Agnieszka, członek komisji 
3. Jakimiuk Anatol, członek komisji 
4. Góralczuk Eugeniusz, członek komisji 
5. Przywózki Bogusław, członek komisji 
7.   Derehajło Stanisław, Wójt Gminy 
8.   Andrzejuk Mirosława,  Skarbnik Gminy 
9.  Marta Tymińska-Malinowska - Dyrektor GOK 
10. Dorota Kędra-Ptaszyńska - insp. ds. promocji gminy 
Posiedzenie odbyto w budynku Urzędu Gminy w Boćkach w godz. 10oo – 1240  pod 

przewodnictwem Pana Tuszewickigo Eugeniusza, Przewodniczącego Komisji. 
Przewodniczący stwierdził, że obrady są prawomocne, w posiedzeniu uczestniczą wszyscy 
członkowie komisji.  
Tematem posiedzenia były następujące sprawy: 
1. Zapoznanie się z działalnością i realizacją budżetu wybranej jednostki organizacyjnej GOK 
2. Zapoznanie się z informacją i omówienie efektów przynależności Gminy Boćki do 
Lokalnej Grupy Działania "Puszcza Białowieska" 
3. Omówienie projektów uchwał na Sesję Rady Gminy 
4.  Sprawy różne 
Ad pkt 1. 
Pani Dyrektor GOK zapoznała radnych z informacją  na temat działalności i realizacji 
budżetu gminy w GOK za okres od 1 stycznia do 31 maja 2011 roku  
 Pani Dyrektor powiedziała, że bardzo duże wydatki ponosi się na energię elektryczną i 
na gaz. Budynek CKT w którym mieści się klub przedszkolaka  ogrzewany jest na gaz, ze 
względu na przebywające tam dzieci zachodzi potrzeba utrzymania w pomieszczeniach 
wyższej temperatury, a tym samym większego zużycia gazu.  Świetlice wiejskie są 
ogrzewane  piecami elektrycznymi, we wsi Wygonowo przy świetlicy garażowany jest 
samochód strażacki i również wymagane jest utrzymanie dodatniej temperatury przez całą 
zimę. Organizacja imprez drogo nie kosztuje, opłaca się transport przyjeżdżającym zespołom. 
Przeprowadzono remont świetlicy we wsi Piotrowo Trojany, mieszkańcy wnieśli duży wkład 
i dużo prac sami wykonali. 
Są duże wpływy za wynajem Sali. 
Radni zapytali dlaczego jest zamknięty Orlik. 
Pan Sekretarz odpowiedział, że Inspektor Nadzoru nie przyjął odbioru i są do usunięcia 
usterki, dopiero po dokonaniu poprawek będzie odbiór. 
/Informacja w załączeniu do protokołu/. 
ad pkt 2 
W tym temacie głos zabrała Pani Dorota Kędra-Ptaszyńska. W roku ubiegłym i w bieżącym  
3 lipca w Boćkach organizuje się Jarmark Bociana, chcielibyśmy imprezę tę wpisać na stałe w 
kalendarz imprez. Jarmark Bociana promuje nasz region na zewnątrz, kierowany jest do 
szerokiego grona odbiorców gminy Boćki jak i  innych gmin wchodzących w skład LGD. 
Wszystkie gminy z regionu LGD oraz lokalni twórcy zaprezentują swoje wyroby na 
stoiskach. Prezentowany będzie również dorobek kulturalny. Impreza ta będzie miała istotny 
wpływ na podniesienie atrakcyjności turystycznej regionu. 
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Pani Kędra poinformowała, że Stowarzyszenie wystawiło notę obciążającą gminę na 
wniesienie stałej jednorazowej opłaty w kwocie 4500 zł. O wniesieniu jednorazowej  wpłaty 
przez  gminy, zdecydowało samo stowarzyszenie , podejmując uchwałę na walnym zebraniu, 
nie ma żadnych porozumień ani umów podpisanych z gminą. Brak jest podstawy prawnej do 
zapłacenia tej kwoty, jest podstawa do płacenia  rocznych składek naliczanych od ilości 
mieszkańców gminy. 
Decyzja radnych - ze względu na brak podstawy prawnej nie płacić jednorazowej opłaty 4 
500 zł dla Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania "Puszcza Białowieska" 
/Informacja w załączeni do protokołu/ 
ad pkt 3 
Omówiono następujące projekty uchwał na VI Sesję Rady Gminy: 

− w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu gminy za 2010 rok 

− w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z tytułu wykonania 
budżetu gminy za 2010 rok 

− w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na funkcjonowanie 
Komendy Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim 

− w sprawie wprowadzenia zmian do WPF 
− w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2011 r 
− w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania 
− w sprawie przyjęcia programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony 

ofiar przemocy w rodzinie w gminie Boćki na lata 2011-2015 
− w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Krasna Wieś, Olszewo, 

Starowieś 
Do niniejszych projektów uchwał Radni uwag nie zgłosili. 
ad pkt 4. 
Pan Wójt poinformował radnych o następujących sprawach; 
- Pan Wójt prowadzi negocjacje z PKS Siemiatycze w sprawie dowozu dzieci do szkoły 
specjalnej w Bielsku Podlaskim oraz zwiększenie dodatkowego limitu z 400 km na 600 km, 
bez zwiększania kosztów. 
- sprzedano plac (doły) po GS przy ulicy Bielskiej, 
- Starostwo proponuje  nieodpłatne przekazanie dla gminy budynku po Posterunku Policji,  w 
budynku są 3 mieszkania i pomieszczenia biurowe, w których można by było umieścić 
archiwum, 
- plac zabudowany budynkiem "wodomistrzówki " przy ulicy Grunwaldzkiej, można 
podzielić na mniejsze place i sprzedać, a pieniądze przeznaczyć na remont budynku po Szkole 
Podstawowej w Wiercieniu  i adoptować na lokale zastępcze i  mieszkania socjalne. 
- radni jeździli na największą w Polsce fermę wiatrową 
- w Sejmiku komplikuje się sprawa z kolektorami słonecznymi, konkurs na składanie 
wniosków będzie ogłoszony w I kwartale 2012 roku, natomiast konkurs na składanie 
wniosków na oczyszczalnie przydomowe w III kwartale 2011 roku, 
- budynek po szkole podstawowej w Wojtkach jest podstawiony do sprzedaży, ogłoszono 
przetarg na dzień 4 lipca 2011 r, wyceniono na kwotę 145 tys zł. 
- w bieżącym roku z dotacji "powodziowej" będą wykonane  3 odcinki dróg gminnych po 0,5 
km, łącznie 1,5 km   
- Veolia w dalszym ciągu jest zainteresowana i będzie budowała elektrownie wiatrowe na 
naszej gminie, 
- z projektu rewitalizacja centrum Bociek, wykonano I etap, uliczki wokół parku na placu 
Armii Krajowej, drugi etap plac targowy będzie robiony po wyborach parlamentarnych. 
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Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący zamknął posiedzenie. 
Protokołował: 
Helena Kłosińska 

Przewodniczący Komisji 
Eugeniusz Tuszewicki 

 


